
 
Referat af møde i BOP onsdag den 28. februar 2018 

 

Mødet var det første efter kommunalvalget, så vi bød velkommen til Helle Barth, som 

er ny repræsentant for kommunalbestyrelsen i BOP. 

Herefter gik vi over til dagsordenens punkter. 

 

Her orienterede leder Ole Andersen om Sekoia, de nye velfærdsskærme, som er i fuld 

gang med at blive opsat hos beboerne på de forskellige afdelinger. Pårørende og 

beboere vil blive inviteret af Sekoia til en introduktion af skærmene. 

 

Aktivitetskasserne er midlertidigt nedlagt på de forskellige afdelinger, indtil der findes 

en fælles form for indbetaling og brug af kasserne. 

 

Klippekortsordningen, som startede op i 2017 og som fortsætter med nye bevillinger i 

2018, har store og vanskelige dokumentations -og administrationsproblemer. Et lille 

udvalg bestående af Inger, Arne, Annette og Charlotte forsøger at finde en løsning på 

disse til hjælp for ledelsen på Enggården. Dette tages op på mødet 10. april. 

 

Der er udført en tilfredshedsundersøgelse blandt såvel beboere som pårørende på 

Enggården. BOP er blevet bedt om at udtale sig til tre områder i undersøgelsen: 

 Hvordan Enggården kan skabe bedre tilfredshed og opbakning blandt pårørende 

 De daglige aktiviteter og arrangementer og hvilke tiltag, der kan bidrage til en 

større tilfredshed hos brugerne på dette område 

 De pårørendes mulighed for aktiviteter sammen med deres nærtstående 

Bente og Leif påtog sig at sammenfatte forslag til et svar, som bliver et punkt på 

næste BOP møde den 10. april. 

 

BOP har fremsendt forslag til ændring af vedtægterne for BOP til den nye 

kommunalbestyrelse, vi afventer svar fra kommunalbestyrelsen. 

 

Endvidere berørte vi vikarsituationen og manglende ergoterapeuter. Ole Andersen 

udtalte, at det var vanskeligt at skaffe personale, da der manglede uddannede 

indenfor de berørte områder, og at det også var svært at skaffe vikarer. Han ville 

ønske, at det var den samme vikargruppe, han kunne trække på, men det var 

desværre ikke lykkedes. 

 

Mødet sluttede med godkendelse af referatet og aftale om nyt møde den 10. april kl. 

16.30 – 18 i Dragør stuen. 

Bente Baeré 
 


